

CALL FOR PAPERS

The *Canadian Competition Law Review* (formerly the *Canadian Competition Record*) is published twice a year by the Canadian Bar Association National Competition Law Section. The Can Comp L Rev welcomes submissions of original articles, case comments, book reviews, and essays on significant current issues of competition law and economics in French or English. Submissions are subjected to an editorial review process and are peer-reviewed by selected scholars and practitioners before acceptance for publication. Submissions are only accepted electronically at the following address: cancomplev@cba.org. Please contact us by email at the same address for more information on our publishing procedures and policies.

DEMANDE DE COMMUNICATIONS

La *Revue canadienne du droit de la concurrence* (anciennement le *Canadian Competition Record*) est publiée deux fois par an par la section nationale de l'Association du Barreau canadien du droit de la concurrence. La *Revue* accepte les articles, commentaires d'arrêts, comptes rendus critiques de livres, et essais originaux en français et en anglais sur des développements significatifs et actuels en matière de droit et économie de la concurrence. Les textes soumis seront examinés par le comité de rédaction et par un comité de lecture composé d'universitaires et d'avocats en pratique privée avant d'être sélectionnés pour publication. Les textes sont uniquement acceptés en format électronique à l'adresse suivante : cancomplev@cba.org. Veuillez communiquer avec nous à la même adresse pour en savoir davantage sur nos politiques de publication.

EDITORIAL BOARD / COMITÉ DE RÉDACTION

Chair / Président :

W. Michael G. Osborne, *Affleck Greene McMurtry LLP*

Vice-Chair / Vice-président :

Thomas W. Ross, *Sauder School of Business, University of British Columbia*

Members / Membres :

Renée Duplantis, *The Brattle Group*

Brian N. Radnoff, *Lerners LLP*

A. Neil Campbell, *McMillan LLP*

Mark C. Katz, *Davies LLP*

CBA Liaison / Liaison ABC :

Augusta Acquah

Production Assistant / Adjointe à la production :

Lynn Dubé

ABOUT THE CANADIAN COMPETITION LAW REVIEW

Material published in the Can Comp L Rev does not express the views or the position of the Canadian Bar Association and the National Competition Law Section, or of the organization to which the authors belong. The Can Comp L Rev is distributed regularly to members of the Canadian Bar Association National Competition Law Section. To obtain further information on subscriptions, please contact cancomprev@cba.org or visit us on the web: <http://www.cba.org/Publications-Resources/CBA-Journals/Canadian-Competition-Law-Review>.

À PROPOS DE LA REVUE CANADIENNE DU DROIT DE LA CONCURRENCE

Les textes publiés dans la *Revue* ne représentent pas l'opinion ou la position de l'Association du Barreau canadien, de la section nationale du droit de la concurrence, ou de l'organisation dont fait partie l'auteur. La *Revue* est distribuée régulièrement aux membres de la section nationale du droit de la concurrence de l'Association du Barreau canadien. Pour plus de détails sur nos abonnements, veuillez nous contacter à l'adresse suivante : cancomprev@cba.org ou visitez notre site web <http://www.cba.org/Publications-Resources/CBA-Journals/Canadian-Competition-Law-Review?lang=fr-CA>.

©Copyright 2017 Canadian Bar Association. All rights reserved. Requests to reproduce portions of an issue should be addressed to cancomprev@cba.org.

©Droit d'auteur 2017 l'Association du Barreau canadien. Tous droits réservés. Les demandes pour reproduire des extraits d'un volume doivent être transmises à l'adresse suivante : cancomprev@cba.org.

ISSN 1929-6851 (Online) / ISSN 1929-6843 (Print)



THE CANADIAN
BAR ASSOCIATION

L'ASSOCIATION DU
BARREAU CANADIEN